

Artist's Favourites by John Bock



ADRIAN LOHMÜLLER

Er sucht auch die Konfrontation mit dem öffentlichen Raum, die Auseinandersetzung mit kleinen Dingen, auch mit Hilfe von Bauarbeiterinstrumenten, Plastikrohren, Absperrbänder. Er konstruiert nachts kleine Barrieren in Straßen, als Zeichen, aber auch als Hindernisse, die mit einem Mal auftauchen. Er saugte die Altwässer aus einer Kläranlage in sein selbstkonstruiertes Aggregat, filterte es und wusch damit die Unterwäsche. *1977 in Gengenbach, Deutschland, lebt in Berlin

He also seeks confrontation with public space, the conflict with little things, sometimes with the help of a construction worker's tools, plastic pipes, barrier tapes. At night he builds little barriers in streets as signs, and also as obstacles, that appear all of a sudden. He once sucked up water run-off from a purification plant into a self-made machine, filtered it and used it to wash his underclothes. *1977 in Gengenbach, lives in Berlin



ADRIAN LOHMÜLLER

Aposematic/Camouflage, 2005

Leitkegel, Plastiknetz, Straßensperre, Plunger, Wasserball, Bewehrungsstab / Reflective traffic cones, synthetic netting, street barricades, plunger, beach ball, rebar

Courtesy: Adrian Lohmüller, Photo: Adhemar Sildigi